



大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tps.org.hk

地址：新界大埔安祥路 2 號李福林體育館

會員通訊 (2020.2)

OPR/NL/2020.2

2020-2021 年度執行委員會

大埔體育會執行委員會已於日前改選，新一屆執行委員會如下：

會長： 陳巧敏太平紳士

副會長： 王平雲先生、鄭俊平太平紳士、陳笑權先生 MH 太平紳士

主席： 蔡錦光先生

副主席： 何大偉先生 MH，李兆明先生，溫官球先生，巫家雄先生

名譽秘書： 梁穎然女士

秘書： 李國英太平紳士 BBS,MH

司庫： 朱景玄太平紳士 SBS,BBS,MH

執行委員： 梁和平太平紳士，馬家強先生，林中光先生，孔令文先生，邱榮光太平紳士，

陳長有先生，王鈞譽先生，蔡鎮英先生，林奕權先生，曾家石先生

由於武漢肺炎流行，本會下列活動取消或改期：

1.綜合頒獎禮取消，獲獎運動員可於辦公時間內到李福林體育館領取獎盃。

2.執行委員就職禮及舞蹈匯演延期舉行。

李福林體育館臨時措施

為防止流行病毒散播，本體育館即日起採取以下臨時措施：

1.進入體育館前必須量體溫及戴口罩，消毒雙手。

2.體溫超逾 37.2 度者不得進入。

3.所有在舞蹈館，舞蹈室及活動室之班組暫停直至另行通知。

4.班組退款須在每日上午 10:00 後處理。

5.綜合運動場繼續開放。

6.詢問處服務時間平日上午 7:45 至下午 6:00，星期六、日上午 8:00 至下午 1:00。

7.因應疫情發展，本體育館隨時關閉。

因疫情嚴峻，不便之處，敬請見諒。



Tai Po Sports Association

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tps@tps.org.hk

Address: Li Fook Lam Indoor Sports Centre, No.2 On Cheung Road, Tai Po, N.T.

Newsletter (2020.2)

OPR/NL/2020.2

The Tai Po Sports Association Executive Committee

The Tai Po Sports Association 2020-21 Executive Committee members are as follows:

- President: Ms Chan Hau Man, JP
- Vice Presidents: Mr Wong Ping Wan, Mr Cheng Chun Ping, JP, Mr Chan Siu Kuen, MH,JP
- Chairman: Mr Choi Kam Kwong
- Vice Chairmen: Mr Ho Tai Wai MH, Mr Lee Siu Ming, Mr Wan Koon Kau, Mr Mo Ka Hung
- Hon. Secretary: Ms Leung Wing Yin
- Secretary: Mr Lee Kwok Ying ,BBS, MH, JP
- Treasurer: Mr Chu King Yuen ,SBS,BBS,MH, JP
- Members: Mr Leung Wo Ping JP, Mr Ma Ka Keung, Mr Lam Chung Kwong ,
Mr Hung Ling Man, Dr Yau Wing Kwong JP, Mr Chan Cheung Yau,
Mr Wong Kwan Yu, Mr Choi Chun Ying, Mr Lam Yick Kuen,
Mr Tsang Ka Shek

Due to the Coronavirus outbreak, the following events have been cancelled or postponed:

1. The annual prize presentation ceremony has been cancelled, trophies can be collected at the Li Fook Lam Indoor Sports Centre during office hours.
2. The Executive Committee Inauguration and Dance Performance have been postponed.

Li Fook Lam Indoor Sports Centre Safety Measures:

1. To prevent the infectious disease outbreak, please wear a face mask, have your hands disinfected and temperature measured before entering the sports centre.
2. Temperature over 37.2 degree is not allowed entering the sports centre.
3. All classes in the Dance complex, the Dance room and the Function room on the Ground floor are suspended until further notice.
4. All refunds will be handled after 10:00 am each day.
5. The Gymnasium on the first floor remains open.
6. The Reception operates from 7:45am-6:00pm weekdays and 8:00am-1:00pm Saturdays and Sundays.
7. The Sports Centre will be closed at anytime depends on the situation of the virus outbreak.

Sorry for any inconvenience caused!